
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 
Z działalności międzysesyjnej w okresie od 

30 kwietnia do 26 maja 2025 r. 
 

1. 30 kwietnia 2025 roku wiceburmistrz Sebastian Wlazły  
w obecności p.o. kierownika Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami Joanny Łuszczyk oraz specjalisty Agnieszki 
Blejwas spotkał się w Krajowym Ośrodku Wsparcia Rolnictwa  
w Poznaniu z panem Tomaszem Berganderem p.o. zastępcy 
dyrektora KOWR. W trakcie spotkania omówiono tematy związane 
z przejmowanymi gruntami na terenie gminy Kórnik Chodzi m.in. 
o grunty w obrębie Bnin, tereny w Błażejewku z przeznaczeniem na 
cele sołeckie, w Kamionkach i Borówcu. Omówiono zmiany 
w miejscowym planie zagospodarowania na terenach będących 
własnością Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w obrębie 
Żernik. 

2. 4 maja 2025 roku odbyły się gminne obchody Dnia Strażaka. Wśród 
zaproszonych gości obecni byli: 
- Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik - Przemysław Pacholski, 
- wiceburmistrz – Sebastian Wlazły, 
- przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik – Anna Maria 
Andrzejewska, 
- radna Sejmiku Województwa Wielkopolskiego - Agnieszka 
Wiśniewska, 
- radna Powiatu Poznańskiego - Dominika Buczkowska, 
- przedstawiciel Straży Miejskiej w Kórniku – insp. Norbert Góźdź, 
- komendant Policji w Kórniku – podkom. Paweł Michalski, 
- specjalista ds. Zarządzania Kryzysowego w Kórniku – Robert 
Skowron, 
- były członek Zarządu Powiatu Poznańskiego – Antoni Kalisz, 
- kapelan Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Kórniku – 
ks. Grzegorz Zbączyniak. 
Obchody rozpoczęły się zbiórką na placu Jednostki OSP 
w Kórniku. Następnie Komendant Gminny OSP w Kórniku dh 
Andrzej Szyc przeprowadził pododdziały do kościoła pw. Wszystkich 
Świętych w Kórniku, gdzie odbyła się uroczysta msza święta pod 
przewodnictwem księdza proboszcza Grzegorza Zbączyniaka. 
Po mszy świętej, kolumna wozów strażackich przejechała ulicami 
miasta pod kościół, skąd wraz z pododdziałami, udała się na plac 
przed strażnicą OSP Kórnik. W sali szkoleniowo-konferencyjnej 
naszej jednostki zaproszeni goście zabrali głos, dziękując 
strażakom za ich trudną i ofiarną służbę na rzecz lokalnej 
społeczności. Na zakończenie części oficjalnej druhowie OSP oraz 



zaproszeni goście udali się na poczęstunek przygotowany przez 
Usługi Gastronomiczne Kamila Ogórkiewicz z Czmonia. 

3. 5 maja w Jarocinie odbyło się zgromadzenie wspólników 
Wielkopolskiego Centrum Recyklingu  Sp. z o.o. Dokonano zmian w 
radzie nadzorczej spółki. Przewodniczącym został Dariusz 
Gintrowicz, zastępcą przewodniczącego Hanna Małynicz, natomiast 
członkiem rady nadzorczej Bartosz Kobus. 
Podjęto decyzje o celach zarządczych.  
Z zarządem WCR, którym kieruje obecnie Agnieszka Pachciarz oraz 
z przedstawicielami 25 udziałowców, wśród których był 
reprezentujący samorząd Kórnika wiceburmistrz Sebastian Wlazły 
spotkały się także: minister funduszy i polityki regionalnej Katarzyna 
Pełczyńska-Nałęcz, oraz posłanki na Sejm RP Ewa Schädler i 
Barbara Oliwiecka, a także burmistrz Jarocina Urszula 
Wyremblewska-Korzyniewska i sekretarz gminy odpowiedzialny za 
gminne spółki Robert Kaźmierczak. W trakcie spotkania omawiano 
najważniejsze zagadnienia związane z polityką odpadową  
i transformacją ekologiczną oraz perspektywy rozwoju 
Wielkopolskiego Centrum Recyklingu. Istotnym punktem dyskusji 
była kwestia doprecyzowania przepisów dotyczących kwalifikacji 
biogazu wytwarzanego z bioodpadów do poziomów odzysku, które 
muszą osiągać gminy. 

  
4. Także 5 maja z burmistrzem Przemysławem Pacholskim spotkała 

się Sabina Hinc z Koła Gospodyń Wiejskich z Bnina. Omówiono 
plany organizacji 60-lecia koła. 

5. Również 5 maja burmistrz Przemysław Pacholski w obecności 
wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego, z-cy kierownika Wydziału 
Inwestycji Joanny Ogierman, głównego specjalisty ds. zamówień 
publicznych Violetty Górczak-Mieloch, podpisał umowę  
z konsorcjum firm: Lider Usług Komunalno-Samorządowych  
Sp. z o.o. oraz Krzysztof Kukulski Firma Robót Drogowych – 
reprezentowanym przez prezesa Macieja Osucha, które wygrało 
przetarg na realizację zadania „Budowa drogi na osiedlu Kresowym 
w miejscowości Kamionki” – wartość zadania: 2.566.698,75 zł. 
Termin realizacji: 6 miesięcy od dnia podpisania umowy. 

6. 6 maja w ramach kompleksowych ćwiczeń terenowych studentów III 
roku studiów stacjonarnych na kierunku Gospodarka Przestrzenna 
Wydziału Inżynierii Środowiska i Inżynierii Mechanicznej na 
Uniwersytecie Przyrodniczym w Poznaniu, prowadzonych przez 
prof. UPP dr hab. inż. Adama Zydronia, wiceburmistrz Sebastian 
Wlazły wraz z kierownikiem Wydziału Planowania Przestrzennego 
UMiG Mariuszem Stodolniakiem oraz kierownikiem Wydziału 

https://www.facebook.com/mariusz.stodolniak?__cft__%5b0%5d=AZXJALOpklvfAUCvTgqFv2H-wLEEGSRzGCi4cn9X0YBB_KAJcr3R2DoDEAOOQXY5dsrKbz2IeeKsnuOdys0MspPKcRraEj2CCaJ_aMBs_21yMEoygm4CiYpVyTMJevOtb-cfcPRK9neO8WYfx8yvPXlktdRVfZ91x7r7oT_Mf7Bc27wSmO2k93YUVzmpw_noZIM&__tn__=-%5dK-R


Komunikacji Społecznej i Inicjatyw Lokalnych Robertem Karolem 
Jankowskim, przedstawili prezentację na temat rozwoju Miasta i 
Gminy Kórnik na przestrzeni ostatnich kilku lat oraz ocenę 
aktualności dokumentów planistycznych gminy, a także analizę 
zmian w zagospodarowaniu przestrzennym.  

7. 8 maja w Poznaniu wiceburmistrz Bronisław Dominiak wraz  
z kierownik Wydziału Funduszy Pozabudżetowych Anną Biernacką 
wziął udział w debacie na temat planowanych zmian w ustawie 
dotyczącej zamówień publicznych. 

8. Także 8 maja świętowano Dzień Bibliotekarza. Z pracownikami 
Biblioteki Kórnickiej i Biblioteki Publicznej spotkał się burmistrz 
Przemysław Pacholski.  

9. 9 maja wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się  
z przedstawicielami firmy P3: Olgą Kowalczuk i Łukaszem 
Kucharczykiem oraz przedstawicielami Fundacji Zakłady Kórnickie 
prezesem dr Dariuszem Grzybkiem i dr Zbigniewem Kaliszem. 
Spotkanie dotyczyło planowanej przez firmę P3 inwestycji, w tym 
rozważenia możliwości wewnętrznego skomunikowania 
przedmiotowych terenów przy udziale FZK. W spotkaniu brał udział 
również kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Mariusz 
Stodolniak. 

10. W dniach 9-12 maja br. do Königstein im Taunus udała się liczna 
delegacja z gminy Kórnik reprezentowana przez : burmistrza 
Przemysława Pacholskiego, byłego burmistrza Jerzego 
Lechnerowskiego, pracowników Wydziału Promocji Gminy: 
Magdalenę Matelską-Bogajczyk i Katarzynę Roth, przedstawicieli  
Kórnicko-Bnińskiego Bractwa Kurkowego, na czele z prezesem 
Maciejem Łabno oraz „Białą Damą” Roksaną Bazanowską. Do 
Kӧnigstein udała się również młodzież z Zespołu Ludowego Pieśni i 
Tańca Ziemi Kórnickiej „Władysie”. Podczas Dnia Europy 
świętowano także jubileusz współpracy partnerskiej  Kórnika i 
Königstein. Jerzy Lechnerowski otrzymał  tytuł Honorowego 
Obywatela Königstein. 

11. 11 maja wiceburmistrz Sebastian Wlazły wraz  
z wiceprzewodniczącym Rady Miasta i Gminy Kórnik Jarosławem 
Janowskim uczestniczyli w kolejnej edycji zorganizowanego przy 
Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Szczodrzykowie Biegu dla 
Autyzmu.  

12. 13 maja wiceburmistrz Bronisław Dominiak spotkał się  
z przedstawicielami firmy OPTIP w sprawie realizacji projektów 
ścieżek pieszo-rowerowych Runowo-Pierzchno i Pierzchno-Kórnik. 
W rozmowach uczestniczyły także przedstawicielki Wydziału 
Inwestycji: kierownik Joanna Grzybowska i Dąbrówka Stein. 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100003272089227&__cft__%5b0%5d=AZXJALOpklvfAUCvTgqFv2H-wLEEGSRzGCi4cn9X0YBB_KAJcr3R2DoDEAOOQXY5dsrKbz2IeeKsnuOdys0MspPKcRraEj2CCaJ_aMBs_21yMEoygm4CiYpVyTMJevOtb-cfcPRK9neO8WYfx8yvPXlktdRVfZ91x7r7oT_Mf7Bc27wSmO2k93YUVzmpw_noZIM&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100003272089227&__cft__%5b0%5d=AZXJALOpklvfAUCvTgqFv2H-wLEEGSRzGCi4cn9X0YBB_KAJcr3R2DoDEAOOQXY5dsrKbz2IeeKsnuOdys0MspPKcRraEj2CCaJ_aMBs_21yMEoygm4CiYpVyTMJevOtb-cfcPRK9neO8WYfx8yvPXlktdRVfZ91x7r7oT_Mf7Bc27wSmO2k93YUVzmpw_noZIM&__tn__=-%5dK-R


13. W dniu 15 maja  wiceburmistrz Sebastian Wlazły uczestniczył w 
spotkaniu z przedstawicielami Urzędu Miejskiego w Śremie: Panem 
Grzegorzem Wiśniewskim – Burmistrzem Śremu, Panem Robertem 
Mielcarkiem – Naczelnikiem Pionu Rolnictwa i Gospodarki 
Komunalnej oraz Panią Mileną Kudła – inspektorem w Zespole 
Gospodarowania Odpadami i Nadzoru Właścicielskiego ww. pionu. 
Ze strony Urzędu Miasta i Gminy Kórnik w spotkaniu brali udział : 
Pani Aneta Nowak – Flaczyńska – kierownik Wydziału Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi, Pan Krystian Kazyaka – z-ca kierownika 
Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi. Spotkanie dotyczyło 
wymiany doświadczeń między gminami w zakresie gospodarki 
odpadami komunalnymi. 

14. W dniach 15-17 maja wiceburmistrz Bronisław Dominiak wraz  
z wiceprzewodniczącym Rady Miasta i Gminy Kórnik Jarosławem 
Janowskim oraz przewodniczącym Rady Seniorów w Kórniku 
Markiem Kaczmarkiem wzięli udział w spotkaniu miast partnerskich  
w Mieście Kościerzyna. Spotkanie zwieńczył koncert Żeńskiego 
Chóru Kameralnego pod dyrekcją Jana Zamkowskiego, z okazji 50-
lecia pracy artystycznej dyrygenta. 

15. 16 maja w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu  
w obecności pani skarbnik Katarzyny Szamałek, burmistrz 
Przemysław Pacholski podpisał umowę na dofinansowanie ze 
środków Funduszu Pracy zadania w ramach resortowego programu 
„Aktywne Place Zabaw” 2025. Gmina otrzyma 155 tys. zł na 
przebudowę i doposażenie placu zabaw przy Żłobku Hocki Klocki w 
Kamionkach. 

16. 17 maja świętowano w Swarzędzu Powiatowy Dzień Strażaka.  
W uroczystościach  samorząd Kórnika reprezentował wiceburmistrz 
Sebastian Wlazły. Tytuł Strażaka Roku Powiatu Poznańskiego - z 
rąk starosty Jana Grabkowskiego oraz  Komendanta Miejskiego 
PSP st. bryg. Jacka Michalaka otrzymał za uratowanie życia druh 
Jakub Kozicz z OSP Czmoń. Tego samego dnia Komendant 
Wojewódzki PSP wraz z Komendantem Miejskim PSP przekazali na 
ręce Łukasza Górskiego decyzję Komendanta Głównego 
Państwowej Straży Pożarnej o ponownym włączeniu OSP Kamionki 
- z dniem 1 maja 2025 roku - do Krajowego Systemu Ratowniczo-
Gaśniczego.  

17. 20 maja burmistrz Przemysław Pacholski spotkał się 
wicewojewodą Jarosławem Maciejewskim, oraz byłym wieloletnim 
sołtysem Józefem Bartkowiakiem – przedstawicielem 
Stowarzyszenia Sołtysów Województwa Wielkopolskiego. 
Rozmowa dotyczyła spraw istotnych dla naszej gminy – 
planowanych inwestycji, wyzwań stojących przed samorządem 

https://www.facebook.com/OSP.Czmon?__cft__%5b0%5d=AZWx-EbBMQ-ccLBwplt2rdUPYavrGnkrHoO-RiJLDzRTBEUKYCt85dvblmKvV2H69jwhxv0s7JSdrnnbhwozgKhOr5eZaQgQTHEGmM-OmT64vtewnNOtHH-2ZfGJ6kMjmjxGnvQhCGDsc6W0Mk9fwPwJO-lEzXH0osomsEZY-Igi1rE4w45I83WSrHG7zph_oqw&__tn__=-%5dK-R


lokalnym oraz możliwości współpracy pomiędzy sołtysami  
a administracją wojewódzką. Podkreślono rolę sołtysów jako liderów 
lokalnych społeczności i łączników pomiędzy mieszkańcami a 
władzami. Omówiono także przygotowania do pielgrzymki sołtysów 
do Matki Bożej Różańcowej Kórnickiej. 

18. Tego samego dnia burmistrz Przemysław Pacholski uczestniczył w 
walnym zgromadzeniu spółki Aquanet. Przedstawiono  
i zatwierdzono sprawozdania z działalności i finansowe oraz 
omówiono propozycje podziału zysku. Udzielono absolutorium 
zarządowi oraz członkom rady nadzorczej za rok ubiegły oraz 
dokonano zmian w składzie rady nadzorczej. 

19. W dniu 21 maja Burmistrz Przemysław Pacholski w obecności 
wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego oraz specjalisty Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami Agnieszki Blejwas w Kancelarii 
Notarialnej Olgi Alby-Zwiernik, podpisał akt notarialny dotyczący 
nabycia nieruchomości położonej w Kórniku oznaczonej numerem 
ewidencyjnym nr 13 o powierzchni 1,0037 ha. Przedmiotowa 
nieruchomość została objęta decyzją z dnia 27 czerwca 2022 r.  
o lokalizacji celu publicznego dla przedsięwzięcia polegającego na 
budowie kompleksu sportowego wraz z zagospodarowaniem terenu 
i infrastrukturą techniczną. 

20. W dniu 22 maja wiceburmistrz Sebastian Wlazły wraz z Anną 
Biernacką – kierownikiem Wydziału Funduszy Pozabudżetowych i 
Zamówień Publicznych uczestniczyli w spotkaniu włodarzy Gmin 
należących do Stowarzyszenia Lider Zielonej Wielkopolski, które 
odbyło się w Środzie Wielkopolskiej. Na spotkaniu podsumowano 
PROW 2014-2020 oraz omówiono planowany harmonogram 
konkursów na lata 2025 – 2026, skierowanych do jednostek sektora 
finansów publicznych.  

21. 26 maja burmistrz Przemysław Pacholski razem z przewodniczącą 
RMiG Kórnik Anną Marią Andrzejewską oraz kierownik Urzędu 
Stanu Cywilnego w Kórniku Katarzyna Obiegałką wręczył medale 
„za długoletnie pożycie małżeńskie” przyznane przez Prezydenta 
RP parom, które przeżyły w związku małżeńskim 50 lat.  

 


